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Protokół Nr 25/08 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Inwestycji 
i Rozwoju Gospodarczego 

w dniu 19 maja 2008 r. 
 

 
Ad. 1 
 

Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył 

Wiceprzewodniczący Pan Mirosław Waluś, który powitał członków Komisji i zaproszonych 

gości. 

 
Ad. 2 
 
Obecni: 

• Wiceprzewodniczący:                                            Mirosław Waluś 

• Członkowie:                                                             Krzysztof Deutsch 

       Leszek Kamiński 

       Robert Marcinkowski 

                                                                                  Kazimierz Musielak  

                                                                                  El żbieta Palka 

        Krzysztof Wachowiak 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. Na posiedzeniu nieobecni byli 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki oraz Radny Pan Jarosław Jędrkowiak. 

 

Na posiedzenie zaproszono gościa: 

• Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Pan Grzegorz Mayer 

 

Ad. 3 

 

Wiceprzewodniczący Pan Mirosław Waluś przedstawił porządek posiedzenia komisji. 

W wyniku głosowania porządek został przyjęty głosami 7 „za”. 
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Ad. 4 
 
ü Czachorowo – strefa przemysłowa 

Komisja zapoznała się z planami wybudowania ronda w Czachorowie. Będzie ono łączyć 

wyjazd z firmy Wix-Filtron z ulicą Wrocławską. Rondo posiadać będzie dwa pasy. Dyrektor 

Pan Grzegorz Mayer wyraził opinię, iż rondo upłynni ruch w godzinach szczytu. 

Zainstalowane będzie oświetlenie i kanalizacja oraz położony zostanie chodnik jednostronny. 

Na drodze znajdować się będzie pas do prawoskrętu w kierunku firmy Filtron. Trwają 

rozmowy z firmą Romos, by oddała część ziemi potrzebnej do pasa drogowego. 

 

ü Drzewce – Rokosowo 

Powiatowy Zarząd Dróg otrzymał środki na przebudowę drogi w wysokości 200 tys. zł. 

Dyrektor poinformował, że chodnik we wsi Drzewce został skończony. PZD wystąpi do 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego o dofinansowanie przebudowy 

drogi i przedłużenia chodnika. Planuje się przebudowę przepustu na skrzyżowaniu i 

poprawienie prawoskrętu. Prowadzone są rozmowy z Panem Hądzlikiem Dyrektorem 

Gospodarstwa Rolnego w Drzewcach, który ma oddać trochę ziemi, by można było 

poszerzyć pas drogowy do prawoskrętu. Nastąpi również odtworzenie rowów. Ponadto 

komisja dowiedziała się, że PZD prowadzi rozmowy z Urzędem Marszałkowskim na 

dofinansowanie remontu drogi w Rokosowie, która prowadzi do marszałkowskiego Ośrodka 

Integracji Europejskiej. W 2008 roku urząd przeznaczył 2 mln zł na inwestycje drogowe w 

gminach, a 500 tys. zł na inwestycje w powiatach. Modernizacja drogi do Rokosowa o 

długości 2 km kosztować będzie około 400 tys. zł.  

 

ü Potarzyca 

Komisja obejrzała zmodernizowaną drogę i wyłożone chodniki. Koszt inwestycji to 30 tys. 

zł. Remont wykonała firma z Paczkowa. Zostanie poprawiony wystający wał w asfalcie. 

 

ü Pępowo 

Planuje się remont drogi i wybudowanie ścieżki rowerowej. Inwestycja kosztować będzie 

67 tys. zł. Jest to kwota niższa od przewidywanej, gdyż firma, która wygrała przetarg 

zaproponowała stawkę 3,80 zł / m2. 

 

ü Pogorzela – Elżbietków 

Zostanie wykonana nowa nawierzchnia drogi oraz wyremontowana stara. Długość drogi 

to 950 m. 
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ü Bruczków 

Inwestycja dotyczy budowy chodnika o długości 500 m po lewej stronie drogi, pogłębienie 

rowu i przebudowę nawierzchni drogi. Gmina Borek dofinansowuje remont w kwocie 100 tys. 

zł i tyle samo dokłada Powiat. 

 

ü Ul. Polna, Gostyń 

Remont dotyczy budowy chodnika. Urząd Miejski w Gostyniu dokłada 20 tys. zł. 

 

Ad. 5 

 

Brak wolnych głosów i wniosków. 

 

Ad. 6 

 

Wiceprzewodniczący Pan Mirosław Waluś podziękował zebranym za przybycie, po czym 

zamknął posiedzenie komisji. 

 

 

                                                                            Przewodnicz ący  
                                           Komisji Bud żetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 
 
                                                                              Henryk Sadzki  

 

 

Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 

 


